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Aanwezig: 
Johan Van Der Heyden (Natuurpunt Zwalmvallei) 
Dirk Martens (Velt) 
Luc Van Ruyskensvelde (Wildbeheerseenheid Dendervallei) 
Hannah Van Belle (deskundige Grondgebiedzaken Lierde) 
Evie Van den Bossche (afgevaardigde open VLD)  
Erik Meers (onafhankelijk deskundige) 
André Eeman (schepen van leefmilieu)  
Jan Martens (Voor Lierde) 
Guy Depraetere (Afgevaardigde derde partij) 
Wim Thienpont (vertegenwoordiger Spankracht) 
 
Verontschuldigd:  
Jurgen Soetens (burgemeester) 
Mia Meirsschaut (Natuurpunt Boven Dender) 
Leen Portier (Fietsersbond) 
Dirk Haelterman (Algemeen Boerensyndicaat) 
Wim Janssens (vertegenwoordiger NVA)  
Geert Schoutteten (vzw trage wegen) 
Kurt Schamp (onafhankelijk deskundige) 
 
 
 

 
 
Ter voorbereiding werd een PowerPointpresentatie opgemaakt door Hannah Van Belle. 
 
Verslaggeving door Hannah Van Belle 
  

 

Verslag 

Lierde, 16 maart 2022 
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1. Goedkeuring verslag 16/12/2021 
 
Goedgekeurd. 
 
2. Evaluatie: Knotmarathon RLVA (oplossing achterstallig onderhoud) – Openbaar 

onderzoek gecontroleerd overstromingsgebied (GOG) (Broekstraat te Deftinge) 
 
2.1 Knotmarathon 

• Lierde was goed vertegenwoordigd tijdens de knotmarathon 

• Opmerkingen: 
o Is de gebruikte machine stevig genoeg om knotwilgen te knotten? 
o Waarvoor kan het hakselhout gebruikt worden? Industriële verwarming?  
o Is er al gebruik gemaakt van de groepsaankoop ‘knotten van bomen’?  

➔ De opmerkingen van de minaraad zullen doorgegeven worden aan het Regionaal 
Landschap Vlaamse Ardennen (RLVA) 

 
2.2 Openbaar onderzoek GOG (Broekstraat te Deftinge) 
Er werd een regularisatieaanvraag ingediend voor het gecontroleerd overstromingsgebied op 
de Broekstraat te Lierde. Het college van burgemeester en schepenen heeft de aanvraag 
onderzocht, rekening houdend met de terzake geldende wettelijke bepalingen. Bijgevolg werd 
de aanvraag onderworpen aan een openbaar onderzoek. Naar aanleiding van het openbaar 
onderzoek werd één bezwaarschrift ontvangen door de regionale milieuvereniging genaamd 
Milieufront Omer Wattez (MOW).  In het kader van het openbaar onderzoek heeft de milieuraad 
een positief advies geschreven gericht aan de provincie. De Raad van 
Vergunningsbetwistingen zal finaal het beroep behandelen.  
 
 
3. Ontslag Jo Van Driessche minaraad  
Op donderdag 13 januari 2022 kondigde Jo Van Driessche zijn ontslag aan per mail omwille 
van diverse redenen.  

Jo Van Driessche: “Als MiNa-raad werkten we -mezelf inbegrepen- ook niet altijd 

efficiënt en effectief. Verslagen en beslissingen werden niet steeds tijdig, inhoudelijk 

en consequent voorbereid en opgevolgd. Wat maakte dat de tijd en energie die velen 

(en -het mag m.i. gezegd worden- ook de begeleidende medewerkers van de 

gemeentelijke administratie) er in staken verloren ging. De (ver)houding van het 

beleidsniveau (en dan bedoel ik het College van Burgemeester en Schepenen) ten 

aanzien van de MiNa-raad is systematisch terughoudend, overdreven beperkend, 

investeert weinig vertrouwen en erkenning. Relevante informatie komt fragmentarisch, 

onduidelijk, pas achteraf over de tafel, gaat verloren (GNOP!!!). Adviezen omtrent 

concrete wantoestanden, kleinschalige concrete acties (passend binnen het 

gemeentelijke beleid) worden “dood”gemaakt als zijnde beleidsmatig optreden van de 

Mina-raad. De verslagen van het CBS vermelden geen enkele agendering noch 

behandeling van formele adviezen van de MiNa-raad; de inhoudelijke feedback over 

besproken adviezen is karig”. 

 
4. Deelname Maai Mei Niet  
De deelname aan ‘Maai Mei Niet’ zal voorgelegd worden op de agenda van het College van 
Burgemeester en Schepenen.  
 
5. Trage weg 10G Caudenberg-Drijhoek moeilijk toegankelijk 
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De trage weg is moeilijk toegankelijk. Het onderhoud van de trage weg zal in de planning van 
de technische dienst geplaatst worden.  

 
 
 
6. Vergunning kappen 36 populieren: geen heraanplant 
Dit agendapunt zal doorgegeven worden aan de handhavingsambtenaar van de gemeente 
Lierde.  
 
7. Waarborg voor het verlenen van een kapvergunning 
De minaraad merkt op dat veel bomen (waarvoor een kapvergunning werd verleend) niet 
worden heraangeplant. Voorstel vanuit de minaraad om een compensatieplicht (waarborg) op 
te leggen bij het verwijderen van bomen. Als de bomen worden heraangeplant, dan zal de 
waarborg terugbetaald worden. De waarborg dient om een garantie in te bouwen dat het 
aanwezige groen op peil blijft.  
 
8. Subsidiereglement bodembedekkers  
Het subsidiereglement bodembedekkers is aangepast. Het aangepaste reglement werd 
goedgekeurd door de gemeenteraad d.d. 21 maart 2022. De subsidie bedraagt 20 euro per 
hectare.  
 
9. Opvolging Klimaattafels  
+/- zes jaar geleden werden er klimaattafels georganiseerd. Welke acties zullen er 
plaatsvinden in het kader van de klimaattafels?  

➔ Er worden acties georganiseerd door de provincie Oost-Vl. en SOLVA. De acties 
worden o.a. bovenlokaal opgevolgd. 

 
10. Caravan verwijderen t.a.v. Waesberg  
Er werd door de gemeente een brief verstuurd naar de eigenaar van het perceel. De caravan 
is reeds verwijderd.  
 
13. Vergroenen pleintje Stratendries – Lierenhoek  
Het pleintje is deels privaat en deels openbaar domein. De gemeente wacht af wat er met het 
privaat deel zal gebeuren, vooraleer een heraanleg zal plaatsvinden.    
 
14. Activiteit minaraad: Lentewandeling zaterdag 23 april 2022 te Everbeek Boven 
(Brakel)  
De lentewandeling is een publieke activiteit. De activiteit werd gepubliceerd in de Roepsteen.  
 
15. Uitstap minaraad: Uitstap Arcelormittal en verdronken land van Saeftinghe  
Bij het verdronken land van Saeftinghe is men gebonden aan uren. Door eb en vloed loopt het 
gebied telkens weer onder, en trekt het water weer weg.  
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Bijkomend was er nog een voorstel om het grootste stuurmeer (Lac de l’Eau d’Heure) in België 
(Charleroi) te bezoeken.  
 
Er zijn nog geen concrete afspraken gemaakt mbt de uitstap van de minaraad. 
 
Einde vergadering. 
 
Datum volgende vergadering: woensdag 29/06/2022 om 20.00u. 


